
Tisztelt Tagság, 

45 év sikereit nem lehet kitörölni 

 

Hosszú út vezeteƩ idáig, eredményekben és nehézségekben gazdag éveket hagytunk magunk 
mögöƩ. 1989-ben az Előre Spartacus 13 szakosztálya mind külön klubbá alakult, addig a 
nagyobb szakosztályoktól függöƩ a költségvetésünk. Ezután magunk maradtunk, de talpon 
maradtunk.  

De hogyan is? 

Minden új és fantaszƟkus gondolatom végrehajtásában partner volt Czeglédi Katalin 
markeƟng vezető, s ez anyagilag biztosítoƩa a működésünket. 

Vállalkozásunk egyik sikeres ága: Az utcai futóversenyek nemzetközi szintű rendezései - a 
sportmarkeƟng teljes paleƩájával: 

- 45 éves Nemzetközi Tavaszi Gyalogló és Futó Gála 

- 36 éves Szilveszteri Futógála  

-21 évet megélt Békéscsaba-Arad Szupermaraton – mely folytatására évekig teƩünk kísérletet 
a Városi vezetéssel közösen – Arad város nem tudta vállalni a partnerséget a covid járvány után. 

Vállalkozásunk másik sikeres ága: 1989-ben LoƩózót nyitoƩunk, mely ma is biztosítja a 
költségeink finanszírozásának 30 %-át, mindamelleƩ, hogy sok évig a válogatoƩ atlétáink 
munkahelyeként is szolgálta az atléƟkát.  

Szakmai sikereink: 

Persze az eredményekben is megmutatkozoƩ, 1979-ben az országos rangsorban 36-ik helyen 
álltunk, a 90-es évek elején már az első 6-ba jegyeztek bennünket. 

Azt követő időszakban dőltek az eredmények, volt olyan év, hogy 46 országos bajnoki címet 
szereztek a versenyzőink és majdnem minden korosztályos világversenyekre jutoƩak el 
versenyzőink. 

Ismerik a Csabai csoda című könyvet – nem sok egy szakosztályos egyesület büszkélkedhet 
azzal, hogy könyvben jelenteƩe meg az első 40 éve sikereit.  

Talán a legcsillogóbb eredmények ezután következtek: 

Márton Anita révén Olimpiai bronzérem, Világbajnoki cím, Európa bajnoki cím.  

Baji Balázs számos eredménye többek közöƩ Európa bajnoki ezüstérme, VB bronzérme. 

Lehetne még sorolni vég nélkül a fiatalabbak eredményével közösen, de a „jóakaróink” 
mondhatnák, hogy mi köze van egy sportvezetőnek ezekhez az eredményekhez, csak annyi az 
érvem, hogy nem az ország másik felén élünk és ezekhez kelleƩek az emberi kapcsolatok is.  

 



Plusz a feltételeket is biztosítoƩuk. 

A MASZ a pontversenyt eltörölte, bevezeƩe a csapat-bajnokságot. Az elmúlt évben 6. helyen 
végeztünk, most 12.helyen, de három meghatározó versenyzőnk nélkül. Anita ismét anyai 
örömök elé nézeƩ, mi is örülünk a második kislányának. Steigerwald Ernő és Nadj Levente 
pedig egyetemre ment, s eligazoltak. Ha a tavaly elért eredményeiket most hozzáadnánk az 
idei évhez 5. helyen végeztünk volna. 

A MASZ és Békéscsaba Város támogatásával a Létesítményfejlesztési Program 1. üteme 
elkészült.  

A várossal és a Vagyonkezelő Zrt-vel együƩ folyamatosan dolgozunk a feltételrendszerünk 
javításán, öltöző-fürdő is szép leƩ, az edzői iroda elkészült, valamint a futófolyosó bejáraƟ része 
is megújult. Terveink kész vannak egy kiszolgáló létesítmény (versenyiroda, öltöző, stb.) és egy 
új futófolyosó létrehozására, de a közponƟ pénzek hiányában ez még várat magára.  

Terveink vannak szakember fejlesztésben. 

Benkő Balázs feljebb lépeƩ az edzői munkában, Diószegi Dávid és Karsai Gábor veƩe át a 
közvetlen edzői munkát. 

Az edzők, szakemberek anyagi elismerését tudom, hogy növelni kell, és most van is 
lehetőségünk, de nem akartam indítványozni a választás előƩ, mert mindenki 
kampányfogásnak tulajdonítoƩa volna. 

Ha folytatom még nagyon sok terv foglalkoztat.  

 

  

Tóth Sándor 

                                                                                                            ügyvezető alelnök jelölt 


